
Grundejerforeningen KLITGÅRDENs 68.  generalforsamling søndag d. 15. april 2018 kl. 10:00. 

 

Formand Verner Bech bød velkommen, og præsenterede bestyrelse og udvalg. 

 

1. Valg af dirigent: Hardy Gøtze foreslået og valgt. Konstaterede mødets lovlighed og gennemgik 

dagsordenen. Til stede var 18 stemmeberettigede og 1 fuldmagt, samt 5 ledsagere. 

 

2 A og B: Bestyrelsens beretning:  
 

Siden sidst. I september 2017 døde John Pitman, som var medlem af Strandudvalget fra 

etableringen, æret være hans minde. Med Johns død er en vigtig kilde til historisk viden om 

området forsvundet.  

Vejlauget ved Godfred, Bent og Jens Jakob har for beskedne midler igen holdt vores grusveje ved 

lige, så de ikke forfalder. I efteråret drøftede vi i bestyrelsen, om det var blevet en for stor opgave, 

til at vi på frivillig basis fortsat kunne magte denne opgave, eller om vi skulle indgå en 

vedligeholdelsesaftale med en lokal entreprenør. Der er indkommet et forslag fra Kenneth Egholm 

m.fl. som vi vil behandle senere. Men tak til Godfred, Bent og Jens Jacob for at I har påtaget jer 

opgaven! 

 

Vejbump. John har arbejdet hård siden sidste generalforsamling på at få etableret de 2 vejbump, 

som vi vedtog på sidste års generalforsamling. 

Vejingeniør Jan Hansen, Halsnæs kommune: Så har jeg været på besigtigelse på vejen og kan godt 

se at det er muligt at få god fart på denne strækning, så vi vil gerne give en tilladelse til at i må 

etablere de 2 bump som ansøgt. 

Men, Politiet skal også lige give tilladelse, og min kontakt hos Nordsjællands Politi er desværre på 

kursus i øjeblikket og er ikke tilbage før på mandag. Så først derefter kan han kigge på sagen og 

komme med hans afgørelse. Så i vil høre nærmere når jeg har svaret fra Politiet, forhåbentligt i 

næste uge. 

Den tavle i har opsat E53, område med fartdæmpning, betyder ikke at det er ulovligt at køre mere 

end 30 km/t. 

Den betyder at man nu kører ind i et område hvor kørebanen er indrettet således, at den ikke er 

egnet til kørsel med højere hastighed end den angivne. Og i dette tilfælde 30 km/t. 

Vælger man at køre hurtigere, og der ikke sker noget, er det fuldt lovligt. I befinder jer i et E55 

Tættere bebygget område, hvor det er tilladt at køre 50 km/t. Og det gælder i princippet også her. 

Kun hvis der sker et uheld, og man har kørt hurtigere end 30 km/t, kan man dømmes for 

hastigheden, idet man ikke har fuldt den vejledende hastighed. 

John har bestil og fået opsat: 

2 stk. vejtavler, E53/E54 (30 km zone) 

2 stk. lave galger til vejtavlerne 

Diverse beslag, bolte/møtrikker til montering af vejtavlerne 

2 stk. steler m/refleksbånd (sidestolper til montering ved eksisterende vejbump) 

Den første entreprenør ”sank i jorden” 

John kørte ud på firmaets adresse, Rugvænget 33, i Tåstrup. 

Efterfølgende fandt John ud af, at firmaet GN Materiel har skiftet navn til GN Road Aps og var 

flyttet til Ved Klædebo 14 i Hørsholm 

John kørte ud til den ”nye adresse” i Hørsholm. 

Der var ingen tegn på, at firmaet har aktiviteter på stedet. Ingen skiltning, ingen køretøjer, 

materialer eller lignende. 



I stedet kontaktede John KP-Kloarservice 

Keld Petersen, KP-Kloakservice har oplyst at arbejdet går i gang om 12-14 dage, altså i uge 16. 

Arbejdet er blevet forsinket dels af vejret, dels af materiale, der skal bruges, men som han ikke ”har 

fået hjem”. 

 

Bevoksningen langs vejene hænger flere steder langt ud over vejene, og grundejerne har pligt til at 

klippe træer og buske i overensstemmelse med skitsen som hænger på opslagstavlen ved 

Klitgårdsvej/Klitgården.  

Stranden. John har holdt skraldebøtterne på stranden tømte igennem flere, men har nu da de har sat 

deres sommerhus til salg, meddelt, at han stopper med denne opgave efter denne generalforsamling. 

Tak for at du har løftet denne opgave! 

John Olesen har igen i det forgangne år taget sig af græsklipningen på strandgrundene, så det ser 

indbydende og pænt ud. Tak for det! 

 

Strandudvalget  

Vedligeholdelse af bølgebryderne: Strandudvalget modtog 2 tilbud på vedligeholdelse af 

bølgebryderne.  

Zøllner: kr. 81.500 + moms = i alt kr. 101.875, til dette tilbud var der knyttet flere forbehold. 

Henning Hald: kr.  70.000 incl moms. 

På et møde i Strandudvalget den 3. oktober 2017 med deltagelse af formand og medlem af 

Strandudvalget Verner Bech, kasserer og medlem af Strandudvalget Rebekka Musaeus og formand 

for Strandudvalget Yvonne Schjerlund (afbud fra de øvrige medlemmer af Strandudvalget) blev det 

vedtaget, at acceptere Henning Halds tilbud.  

Arbejdet er blevet udført til vores tilfredsstillelse, men vi har endnu ikke modtaget Henning Halds 

faktura. 

Nedkørsel til stranden. Arbejdet med at forsøge at etablere en nedkørsel på kommunens område 

fortsættes. Vi har ikke fået nej, men på trods af mange henvendelser til kommunen, så har vi heller 

ikke fået accept. Vi har den opfattelse, som vi har fremført over for kommunen, at det er urimeligt, 

at private grundejere skal lægge grund til nedkørsel af store entreprenørmaskiner, når der ca. 300 

meter mod vest er en kommunal grund med en lavere skrænt i tilknytning til en parkeringsplads. 

Desuden har vi fremført, at vores sti ned til stranden ligger i et uoverskueligt sving. 

Hvis vores ønske blev opfyldt, så vil det forøge trafiksikkerheden.  

Det har været og er en lang og sej kamp, så det vil være rigtigt dejligt, hvis en eller flere 

velformulerede personer vil deltage i dette arbejde. 

 

Sneglebekæmpelse. Jørgen Dahl Madsen, Fladstjernevej 8, har igen i år indkøbt sneglegift. Det er 

vigtigt, at flest mulige grundejere deltager i bekæmpelsen af sneglene, så vi kan minimere 

bestanden af dræbersnegle. Afhentningsdato og tider har som sædvanligt været annonceret på 

opslagstavlen ved Klitgårdsvej/Klitgården. 

Hjemmesiden kom i drift sidste år. Camilla Dam har lagt nogle nyheder ind i årets løb. Jeg håber at 

brugen af hjemmesiden vil blive udvidet i de kommende år, og vi fra bestyrelsen, vil bestræbe os på 

at informere lidt mere på hjemmesiden. 

Sommerfest i 2017 blev holdt den 26. august. Helle, Hanne og Kirsten havde tilbudt, at arrangere 

festen – tak for jeres engagement. 

 

Debat: 

J. J. Jacobsen: Bestyrelsens kontakt-info bør findes også på hjemmesiden. Bornerne ved de 

eksisterende vejbump bør retableres. 



Hardy Gøtze: Det må være den enkelte grundejer der er ”ansvarlig” for vedligehold af rabatten 

(hvis man ikke kan finde skadevolderen). 

Starck: Foreslog regulering (udvidelse) af nedkørselsåbningen ved bommen til stranden for at undgå 

yderligere ødelæggelse af rabatten overfor. 

Hanne Christiansen: ”Børnene” holder rutsjebane ned ad klitten ved den ene udsigtsbænk, hvilket er 

i gang med at underminere skrænten. 

 

Beretningen godkendt. 

 

3. Regnskab. Kassereren forelagde det reviderede regnskab og udtrykte sin glæde over at alle 

kontingenter var indkommet. Ingen bemærkninger.  

Regnskabet godkendt. 

 

4.Valg:  

A. Formand: Verner Bech genvalgt.  

B. Kasserer: Rebekka Musaeus genvalgt. 

C. Sekretær: Per Florman genvalgt. 

 

5. Valg af suppleant: Jens Jacob Jacobsen blev genvalgt. 

 

6. Valg af 2 revisorer og suppleant: Hardy Gøtze blev valgt og Yvonne Schjerlund blev genvalgt. 

Revisorsuppleant: Stefan Barfred 

 

7. Kontingent: Kassereren foreslog, at kontingentet forbliver uændret på 500 kr. Dette vedtaget. 

 

8. Indkomne forslag: 

Forslag om istandsættelse af vejene, indsendt af flere grundejere på Fladstjernevej 

Debat. 

Andersen: Hvor stærkt vil man køre? 

Madsen: Der er store huller på Fladstjernevej. Bilernes bund mudres til. 

Jacobsen: Fladstjernevej er faktisk kun en jordvej, lige som Blåstjernevej. I øvrigt er der siden 

kloakeringen kommet mange forhindringer på vejene i form af bump og pumpestationer, hvilket 

kan vanskeliggøre en ”aftrækning”. 

Der nedsættes et vejudvalg: Kenneth Egholm, Stefan Barfred og J. J. Jacobsen. 

 

9. Eventuelt.  

Camilla Dam: Den nærmeste hjertestarter befinder sig på Kongelysvej 14. Kan vi evt. søge 

TRYG-fonden om en hjertestarter til vores område? Bestyrelsen undersøger. 

 

Der skal også være sommerfest i 2018, det bliver den lørdag d. 25. august. Helle Høybye er 

primus motor i projektet, sammen med Hanne og Kirsten. 

 

Jørgen Dahl Madsen, Fladstjernevej 8, indkøber sneglegift. Det er vigtigt, at flest mulige 

grundejere deltager i bekæmpelsen af sneglene. Afhentningstider annonceres på opslagstavlen  

ved Klitgårdsvej/Klitgården. 

 

 

Formanden rundede af.  



 

Bestyrelse og udvalg: 

Formand: Verner Bech (Klitgården 7)  verner.bech@post.tele.dk 

Kasserer: Rebekka Musaeus (Bakkesvinget 24) musaeus@live.dk 

Sekretær: Per Just Florman (Blåstjernevej 2) perflorman@hotmail.com 

Suppleant: J. J. Jacobsen (Bakkesvinget 16) meretejjj@gmail.com 

Revisor: Hardy Gøtze (Blåstjernevej 4) hardygoetze@youmail.dk  

Revisor: Yvonne Schjerlund (Nødebovejen 103) yvonne@schjerlund.dk 

Revisorsuppleant: Stefan Barfred (Blåmunkevej 6) stefan@barfred.dk 

 

 

 

Strandudvalg: 

Yvonne Schjerlund (Nødebovejen 103) yvonne@schjerlund.dk 

 

Vejmænd: 

J. J. Jacobsen (Bakkesvinget 16) meretejjj@gmail.com 

G. Stark (Nødebovejen 101) 

 

Sommerfestudvalg: 

Helle Høybye (Klitgårdsvej 33) hellehoeybye@hotmail.com  

Hanne Christiansen (Bakkesvinget 4) hanne.c@dukamail.dk 

Kirsten Lindemann (Klitgårdsvej 25) lindelow@mail.dk 

 

Vedligehold af strandgrundene: 

Græsklipning: John Olesen (Blåstjernevej 6) bolvaerket123@gmail.com 

Affaldssæk: Godfred Starck (Nødebovejen 101)  

 

Snegle: 

Jørgen Dahl Madsen (Fladstjernevej 8) dahlmadsen@gmail.com 

 

Bemærk venligst, at ejerskifte jfr. Vedtægternes § 4 sidste afsnit skal meddeles formanden eller 

kassereren. 

 

 

 

 

 

Venlig hilsen og god sommer 

Per Just Florman 

Sekretær 
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